
Zápis
z 3. zasedání Zastupitelstva MČ Brno - Líšeň 

konaného dne 17.1.2019

1. Zahájení
Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Oznámil všem přítomným, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, 
který je archivován.

2. Složení slibu člena zastupitelstva
Slib složil prof. MUDr. Vlastimil Válek CSc.

3. Schválení programu
Ing.arch. Iva Kremitovská navrhla vypuštění bodu 9 - Úprava jednacího řádu Kontrolního výboru 
Hlasování o schválení programu s vypuštěním bodu 9 
Přítomno: 28 pro: 24 zdržel se: 4

4. Volba návrhové komise: RNDr. Borecký, p. Skotal, pí. Šabatová 
Hlasování: přítomno: 28 pro: 27 nehlasoval: 1

5. Jmenování ověřovatelů zápisu: PharmDr. Zendulka, p. Skotal

6. Vlil.3/6/2000 Věc: Žádost MO MMB o aktualizaci stanoviska MČ Brno -Líšeň k záměru prodeje pozemku
p. č. 1899/3 a 1899/4 v k. ú. Líšeň (majetek stát. města Brna) do vlastnictví majitelů 
přilehlých rodinných domů Bodláková č. 1 a Bodláková č. 25 v Brně -Líšni.

Vyjádření: MO MMB se ve svém požadavku dotazuje na platnost stanoviska MČ Brno -Líšeň vysloveného na
VII. /5. schůzi RMČ ze dne 4. 2. 2015 a stanovisko VII. 4. zasedání ZMČ Brno -Líšeň ze dne 5. 3. 2015. 
Situace se v lokalitě nezměnila, u RD Bodláková 1 je pozemek p. č. 1899/3 zaplocen do území 
rodinného domu a u pozemku p. č. 1899/4 je jeho část i nadále využívána vlastníky rodinného domu.
Lze tedy potvrdit původně přijatá usnesení.

Usnesení: ZMČ potvrzuje platnost přijatého usnesení č. 9/4 zasedání Zastupitelstva MČ Brno - Líšeň, konaného
dne 5. 3. 2015 tj. souhlasí s prodejem pozemků p. č. 1899/3 a 1899/4 v k. ú. Líšeň do vlastnictví majitelů 
rodinných domů Bodláková č. 1 a Bodláková č. 25 v Brně - Líšni.

přítomno: 28 pro: 27 zdrže se: 1

7. Vlil.3/7/2000 Věc: Žádost MO MMB o aktualizaci stanoviska městské části k prodeji/pronájmu částí pozemků
p. č. 7891/1, 7891/2, 7950/1, 7950/5 a 7978/1 v k. ú. Líšeň dle vyčíslení výměr - porovnání 
dosavadního a nového stavu parcel č. zak. 39/2018 společnost MapKart s.r.o. prokazující 
skutečné užívání okolí stavby č. p. 2473 v k. ú. Líšeň (objekt občanské vybavenosti 
Konrádová č. 2a).

Vyjádření: Podle vyčíslení výměr spol. MapKart s.r.o. došlo k zásahu do komunikace p. č. 7891/1 asfaltem 
na výměře 0.45 m2, u p. č. 7891/2 - manipulační plocha zásah 58 m2 asfaltem, u p. č. 7950/1 
zeleň zásah 5 m2 asfaltem, p. č. 7950/5 - zeleň zásah asfalt - 2 m2 zásah betonem -17 m2 

a zeleň 14 m2 u p. č. 7978/1 - ostatní komunikace - asfalt.
Vzhledem k tomu, že město Brno pozbylo vlastnický podíl na stavbě i pozemcích p. č. 6231 a 7950/3 
v k. ú. Líšeň vymezením jednotek 2473/101 (vlastnictví Tepláren Brno) a 3191/5698 (vlastnictví 
MUDr. Pavel Vlašín), je možné souhlasit i s majetkoprávním vypořádáním skutečného celkového 
užívání okolí stavby dle vyčíslení výměr vypracovaného spol. MapKart s.r.o.

Usnesení: ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemků p. č. 7891/1, 7891/2, 7950/1, 7950/5 a 7978/1 v k. ú. Líšeň 
dle vyčíslení výměr - porovnání dosavadního a nového stavu parcel č. zak. 39/2018 vypracovaného 
společností MapKart s.r.o.

přítomno: 28 pro: 28



8. Vlil.3/8/2000 Věc: Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu prodeje formou nabídkového řízení pozemků
p. č. 4445/16, 4445/11, 4445/12 a 4444 v k. ú. Líšeň nebo prodeje části p. č. 4445/16 o 
celkové výměře cca 75 m2 případně prodeje části p. č. 4445/16 a 4445/18 v k. ú. Líšeň o 
celkové výměře cca 75 m2 formou nabídkového řízení.

Vyjádření Pan Burda se obrátil na MO MMB se žádostí o odkoupení p. č. 4445/16, 4445/11 4445/12 a 4444
v k. ú. Líšeň k vybudování parkovacích míst. Pokud by varianta prodeje nebyla schválena, požaduje 
odkoupení části p. č. 4445/16 a 4445/18 k umožnění výstavby garáže. MO MMB navrhuje prodej 
pozemků v nabídkovém řízení. Ze stanoviska OÚPR MMB vyplývá, že p. č. 4445/11,4445/12 a 

4445/16 jsou v ÚPmB zařazeny ve stabilizovaných plochách pro dopravu s podrobnějším využitím 
hromadné odstavné a parkovací garáže. Pozemek p. č. 4444 je zařazen v ZO plocha ostatní městské 

zeleně. OÚPR MMB nedoporučuje prodej pozemků.
V diskusi vystoupil:
RNDr. Borecký: uvedl, že by bylo dobré odeslat odpověď na MMB, aby tuto situaci řešili co nejdříve.

Usnesení: ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemků p. č. 4445/16,4445/11,4445/12 a 4444 v k. ú. Líšeň k vybudování 
parkovacích míst, formou nabídkového řízení a
nesouhlasí i s návrhem prodeje v nabídkovém řízení části p. č. 4445/16 o celkové výměře cca 75 m2 
nebo části p. č. 4445/16, 4445/18 v k. ú. Líšeň o celkové výměře 75 m2 k vybudování garáže.

přítomno: 28 pro: 27 nehlasoval: 1

9. Vlil.3/9/2600 Věc: Úprava Jednacího řádu Kontrolního výboru

Tento materiál nebyl zařazen do programu.

10. Vlil.3/10/2500 Věc: Výsledky kontroly výkonu samostatné působnosti svěřené orgánům MČ Brno -Líšeň
provedené Odborem interního auditu a kontroly Magistrátu města Brna.

Vyjádření: V souladu s ustanovením § 129 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, v platném znění, postupem
dle zákona č. 255/2012 Sb. o kontrole v platném znění a Kontrolního řádu města Brna - přílohy 
č. 6 Statutu města Brna byla Odborem interního auditu a kontroly MMB provedena kontrola 
výkonu samostatné působnosti svěřené orgánům městské části Brno - Líšeň.
Předmětem kontroly bylo dodržování vybraných ustanovení právních předpisů při hospodaření 

s finančními prostředky a majetkem, zejména zákonem č. 128/2000Sb. o obcích v platném 
znění, zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění, 
zákona č. 320/2001 Sb. o finanční kontrole ve veřejné správě a o změně některých zákonů 
v platném znění a navazujících právních předpisů a prováděcích právních předpisů a interních 
normativních aktů.
Kontrolovaným obdobím byl rok 2017.

V diskusi vystoupil:
RNDr. Borecký: dal na zvážení předložení takového materiálu, který se týká kontroly do výborů a požádal, 

aby tento materiál byl dodatečně předložen do finančního a kontrolního výboru.

Usnesení: ZMČ bere na vědomí výsledky kontroly výkonu samostatné působnosti svěřené orgánům městské 
části Brno -Líšeň dle ust. § 129 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění

dodržování právních předpisů při hospodaření s finančními prostředky a majetkem ve smyslu 
platných právních předpisů, navazujících právních a prováděcích právních předpisů a interních 
normativních aktů u Úřadu městské části Brno - Líšeň a dotčených orgánů městské části Brno - Líšeň 
provedené Odborem interního auditu a kontroly Magistrátu města Brna dle přílohy.

přítomno: 28 pro: 27 zdržel se: 1



11. Vlil.3/11/2500 Věc: Poskytnutí neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno - Líšeň

Vyjádření: Jednou z činností realizovaných subjektem Líšeň sobě je konání Líšeňských ostatků.
Příprava na akci, výroba potřebných rekvizit a propagace probíhá již v lednu a únoru 2019, 
realizace se koná 2.3.2019 tedy v době, kdy se o dotacích typu A teprve rozhoduje. Podpis 
smlouvy a vyplacení dotace bude provedeno v souladu s Pravidly pro poskytování dotací 
z rozpočtu MČ Brno -Líšeň .

Střet zájmů nahlásili: PharmDr. Zendulka, Mgr. Sadílek, pí. Dražanová

V diskusi vystoupili:
Mgr. Sadílek: navrhli jsme změnu v tomto bodu. Zaslali jsme ji všem zastupitelům. Navrhujeme ze smlouvy

vypustit rozdělení na 2 akce Ostatky a Festival a ponechat tam jednu částku jako celek 70 tis. Kč. 
Smlouvaje v rozporu s navrhovaným usnesením a nad rámec usnesení zastupitelstva 
upravuje účel čerpání dotace.

p. starosta: obdrželi jsme zápis z kulturní komise, která se touto žádostí zabývala po struktuře, tak je
je strukturovaná žádost. Účel dotace nelze limitovat názvem. Pokud chce někdo změnit podanou 
žádost, je to osoba, která je k tomu zmocněna nebo ze zákona pověřena. Nelze zaměnit příjem 
dotace za její název. Popis aktivit a jejich rozpoložkování je přesně uvedené v žádosti. O změnu 
v dotační žádosti by musela požádat předsedkyně spolku a žádost by musela být znovu předložena 
komisím k projednání. Název projektu je Celoroční činnost Líšeň sobě a rozepsané podpořené 
projekty jsou Líšeňské ostatky a Festival Líšeň sobě.

Mgr. Dombrovská: poděkovala, že se žádost řeší již v lednu. Žádost je napsaná jako celoroční činnost spolku 
Líšeň sobě. To, že je rozdělená na Ostatky a festival Líšeň sobě je proto, aby bylo přehledné 
a všem jasné za co přesně finance utrácíme. Bylo by dobré, aby ve smlouvě nebyla částka
rozdělena na Ostatky a Líšeň sobě. Za částku, která byla přiznána na Ostatky 20 tis. Kč není 
schopná část Ostatků, za kterou je zodpovědná (maškarní část) uskutečnit nebo by bylo 
nutné některé věci vynechat (výzdoba Dělňáku, průvod, nazvučení pódia). Požádala, aby ve 
smlouvě částka nebyla rozdělena, ale byla schválena jako celek ve výši 70 tis. Kč.

JUDr. Příborský: uvedl, že je velmi rád za tuto inovaci, že se dotace na akce, které se uskuteční na začátku
roku schvalují dříve ve zrychleném režimu. Mohlo by se stát praxí u všech akcí probíhajících na 
počátku roku např. do března. Nicméně v takovém případě by žadatelé měli předkládat žádosti 
na tyto akce zvlášť nikoli spojené v žádosti s dalšími akcemi či celoroční činností.
Dotaz na paní Dombrovskou za jakou částku by byla schopna uskutečnit Ostatky?

Mgr. Dombrovská: Částka uvedená v žádosti u Ostatků je 30 tis. Kč a v návrhu smlouvy je 20 tis. Kč. Deset tisíc 
korun tedy někde chybí.

JUDr. Příborský: Dotace schvalujeme v určité míře a ne ve 100 %. Je běžné, že komise většinou poníží schválenou 
částku oproti plné částce uvedené v žádosti. Nicméně žadatel by měl být pořád schopen i s nižší 
podporou akci realizovat.

Mgr. Dombrovská: Částka 30 tis. Kč je minimální, za kterou jsem schopni Ostatky ještě realizovat. Mgr.
Dombrovská popisuje historii Líšeňských ostatků a vývoj dotací od MČ na tuto akci a jejich 
postupné snižování. Za částku 20 tis. Kč tuto akci realizovat nelze. Chybí finance na zásadní 
věci. Muselo by dojít k omezení. Předpokládala by, že pokud MČ nemá k dispozici 
požadovanou částku, bude iniciováno setkání organizátorů akce a ujasněno, co za stávajících 
podmínek realizovat lze a co ne.

p. starosta: V roce 2013 rozhodovala o přidělení dotací pouze politická reprezentace. Od roku 2014 projednávají 
dotace kolektivní orgány - komise. Na rozhodování o přidělení dotace se podílí více lidí nikoliv jeden 
člověk, pokud v minulosti byly požadované částky kráceny bylo by potřeba se podívat proč.



MUDr. Drbal: Žádost byla projednána ve finančním výboru. Hlasovali jsme pouze o celkové částce 70 tis. Kč. Došli 
jsme k názoru, že akce, které se mají uskutečnit na začátku roku a je na ně požádáno o dotace 
by se měli projednat dříve, aby organizátor věděl, kolik má schváleno finančních prostředků na 
tuto akci, jak zmiňoval JUDr. Příborský. Za Finanční výbor by požádal o technickou úpravu formulace 
v důvodové zprávě týkající se nejasnosti dotace. Mgr. Dombrovská na Finančním výboru sdělila, že 
loni byla poskytnuta dotace od MČ ve výši 20 tis. Kč, ale potom byly uhrazeny některé další faktury 
po domluvě s p. starostou. Bylo sděleno, že je požádáno o dotaci na městě Brně na akci Líšeň sobě a 
to konkrétně na Festival Líšeň sobě. Schvalme tedy na Ostatky 30 tis. Kč a Líšeň sobě 40 tis.Kč

Ing. Stejskal: Informuje, že kulturní komise již projednala všechny dotace typu A. Zastupitelstvo tady rozhoduje
pouze o jedné dotaci na akci Ostatky. V kulturní komise byla schválena dotace pro 3 subjekty na tuto 
akci (Divadlo Líšeň, Líšeň sobě a Líšňáci). MČ Brno -Líšeň tedy nepřispívá na tuto akci pouze částkou 
20 tis. Kč. Vzhledem k této diskusi navrhuje navýšit částku na Ostatky na 30 tis. Kč a ponížit částku na 
akci Festival Líšeň sobě.

Prof. MUDr. Válek: Kdo vlastně organizuje Ostatky? Každou část organizuje někdo jiný? Hlavní organizátor si najímá 
určité subjekty, každýzajistí určitou část a ty žádají o dotace nebo je hlavní organizátor, který 
žádá o dotaci na tuto akci?

Mgr. Dombrovská: Ostatky vznikly jako občanská iniciativa. Vzájemná spolupráce spolků Divadlo Líšeň,
Národopisný soubor Líšňáci, Líšeň sobě ve spolupráci s Kulturním centrem. Tyto spolky 
se sejdou a domluví se, co která organizace zajistí. Pokud nevím, jaké mám k dispozici finanční 
prostředky, stávám se pro ostatní organizátory nedůvěryhodným partnerem.

Prof. MUDr. Válek: Opakuje dotaz: Kdo je hlavním organizátorem Ostatků? Kdo nese odpovědnost za organizaci?

Ředitel KCL: Zastřešující organizací je KCL. Zařizujeme hlavní technickou část. Zodpovědnost jde za námi.
Neneseme odpovědnost za to, o jakou částku organizaci požádají a jakou dostanou. Statutární 
město Brno přispívá také na tuto akci.

Prof. MUDr. Válek: Hlavním organizátorem je tedy KCL. Ředitel KCL na kulturní komisi byl patrně pro udělení dotace 
v plné požadované výši. Proto navrhuji podpořit Líšeňské ostatky v plné výši uvedené v žádosti, 
s tím, že garantem stejné úrovně akce jako v minulých letech bude ředitel KCL.

Ředitel KCL: Líšeňské ostatky 2017: výnosy 15000 Kč náklady cca 61 000 celkové příjmy -45 664,84 Kč. Pro upřesnění 
jsem přítomen jednání Kulturní komise, ale jen v pozici hosta bez možnosti hlasovat.

p. starosta: Spoluúčast KCL na Ostatcích dlouhodobě narůstá.

Ing.arch. Kremitovská: Dotaz na ředitele KCL co KCL pro Ostatky dělá - je to materiální zajištění této akce?

Ředitel KCL: zajišťujeme účinkující (dechovku) a o náklady na ně se dělíme s radnicí jako příjemcem dotaze z MMB 
zajišťujeme administrativní část - ZUK a uzavírku komunikace 
zajištujeme dopravu
zajišťujeme kompletně propagaci (letáky, programy) 
zajišťujeme ozvučení Dělňáku, ozvučení cimbálové muziky.

Prof. MUDr. Válek: Požádal, aby ředitel KCL předložil na příští ZMČ přehled kolik stály Ostatky za posledních 
6 let, počet účastníků, účinkujících, abychom měli přehled, jak se tato akce vyvíjí.

Ředitel KCL: Je možné toto udělat za posledních 5 let.
PharmDr. Zendulka: požádal o doplnění tohoto přehledu o dotace, které obdrželi spolky Líšeň sobě, Líšňáci,



Divadlo Líšeň na akci Ostatky z MČ a města, aby byl tento přehled kompletní.

Pan starosta požádal o přestávku na poradu klubů.

Pan starosta sdělil návrh klubů: doporučujeme hlasovat tak, jak navrhla rada a upravit smlouvu v čl. I. odst. 1.2 
Ostatky 20 000,- Kč

Opravy, výtvarné práce, vedení výroby masek, kostýmů, rekvizit, výzdoby... 10 000,- 
Materiál na výrobu a opravu masek, kostýmů.. 5 000,-
Technické zajištění a ozvučení... 5 000,-

Festival Líšeň sobě 50 000,- Kč
Propagace... 5 000,-
Technické zajištění... 5 000,-
Zvukař, osvětlovač 10 000,-
Honoráře pro profesionální účinkující a soubory 30 000,- Kč

Mgr. Dombrovská: uvedla, že u obou těchto akcí chybí položky dramaturgie a produkce, organizace akce.
Při rozhodování o přidělení dotace dochází k tomu, že kulturní komise vyškrtá některé 
položky. Tyto položky nelze vyškrtat bez domluvy s realizátorem akce. Nemůžou být 

vyškrtnuty položky, které jsou nutné k realizaci akce. U Ostatků chybí zásadní položka - honorář 
pro toho kdo všechno vymyslí, zrealizuje, domluví, celou akci koordinuje. To je ta největší 
práce, co se týká ostatků, odhaduje tuto práci cca na 150 hodin. Položka, bez které se Ostatky a

jiné akce dělat nedají. Pokud chci realizovat dílo, musím sehnat finanční prostředky. Chcete-li dílo 
bez toho, kdo to celé vymyslel a zkoordinoval je to chyba a nebude to fungovat.

PharmDr. Zendulka: můj názor je, že za touto akcí je velký kus práce, je třeba, aby tam byl někdo kdo to celé
organizuje. Kulturní centrum to není. Dotaz na přesné změny ve znění usnesení navrženém p. 
starostou.

p. starosta: Vyjmenovává konkrétní změny v předkládaném usnesení.

MUDr. Drbal: žádá o oddělené hlasování v usnesení.

Mgr. Dombrovská: podle mých informací bude pravděpodobně schválena dotace z SMB ve snížené výši. Dále 
navrhuje hlasovat o položkách dotace, jak jsou uvedeny v rozpočtové části dotační žádosti.

PharmDr. Zendulka: Obsahuje žádost o dotaci na SMB i položky administrace, organizace a dramaturgie? Pokud ne 
hrozí, že odhlasujeme finance pro projekt, který nebude mít kdo personálně zabezpečit.

Mgr. Dombrovská: akce půjde udělat i bez dotace od SMB.

MUDr. Drbal: Je KCL připraveno hradit položky, které jsou v návrhu usnesení kráceny?

Ředitel KCL: KCL není organizace zřízená za účelem poskytovat finance odmítnutým žadatelům o dotace. Nechci 
předjímat rozhodnutí samosprávnému orgánu a něco slibovat.

MUDr. Drbal: Kdo tedy bude tyto položky hradit? Přidělme tedy celkovou částku 70 tis. bez striktního rozdělení na 
Ostatky a Festival.

PharmDr. Zendulka podal návrh usnesení: ZMČ souhlasí s poskytnutím neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ 
Brno - Líšeň ve výši 70 000,- Kč žadateli Líšeň sobě z.s., IČ : 22752919, se 

sídlem Obecká 13, 628 00 Brno za účelem krytí nákladů spojených s realizací



projektu Celoroční činnost Líšeň sobě z.s.. Dotace bude rozepsána takto: Ostatky 
30 000,- Kč, Festival 40 000,- Kč.

Ing. Stejskal: Poznámka pro zastupitele, toto usnesení je v rozporu s doporučením kulturní komise.

přítomno: 28 pro: 9 zdržel se: 11 proti: 7 nehlasoval: 1

Toto usnesení nebylo přijato.

Hlasování o usnesení navrženém p. starostou:
ZMČ souhlasí s poskytnutím neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno - Líšeň ve výši 70 000,- Kč žadateli 
Líšeň sobě z.s., IČ : 22752919, se sídlem Obecká 13, 628 OOBrno, za účelem krytí nákladů spojených s realizací 
projektu: Celoroční činnost Líšeň sobě z.s.
přítomno: 28 pro: 27 proti: 1

ZMČ schvaluje doplněnou a upravenou smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno - Líšeň 
Přítomno: 28 pro: 18 zdržel se: 7 proti: 2

Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy
Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření
Přítomno: 28 pro: 22 zdržel se: 6

12. Interpelace
Pí. Dražanová: v pasáži Kotlanova jsou umístěny rošty, které kryjí větrací šachty obchodu, který je dole. Jeden 

rošt je uvolněný hrozí propadnutí. Žádám o kontrolu a označení místa tak, aby byli občané 
na nebezpečí upozorněni.

JUDr. Příborský: uvedl, že situaci prošetří.

Pí. Dražanová: dotaz o posouzení vlivu plánované stavby tunelu Židenice-Vinohrady a s ní související mimoúrovňové 
křižovatky. Kdo a jak se touto věcí na ÚMČ zabývá? Komunikuje někdo s investorem stavby, existují 
nějaká stanoviska týkající se této stavby a jsou k dispozici?

p. starosta: slíbil prověřit a dodat požadované informace.

RNDr. Borecký: žádost na ředitele KCL zda by mohl dohlídnout na pořádek v objektu Kotlanova. Je tam nepořádek. 
Jde o to upozornit příslušné pracovníky na úřadě.
Žádám písemnou odpověď: jaké byly učiněny opatření, aby v případě ledovky byla uklizena 
přístupová cesta k tramvaji zastávka Kotlanova. Jaká učinila rada opatření, aby tato přístupová cesta 
byla zahrnuta do zimní údržby ve smlouvě.

Ing.arch. Kremitovská : v současné době jednám s koaličními partnery a právním oddělením, abychom Kotlanku 
oživili do doby, než bude známa celková koncepce. Prostory, které jsou prázdné, aby byly 
pronajaty a celkový prostor se zlepšil.

JUDr. Příborský: chodníky, které se mají v zimě udržovat jsou ve smlouvě. Jsou to hlavní chodníky ne prošlapové a 
schodiště. Učinili jsme opatření a máme v terénu člověka, který provádí kontrolu. Firmy urgujeme a 
ty situaci poté řeší. Proběhlo také jednání s firmami.

Mgr. Leviček: interpeloval panu starostu ve věci komisí rady městské části. Současný stav je takový, že tyto komise 
jsou obsazeny nominanty koalice o jejichž odbornosti nebyla veřejnost informována.
Od nás dostala opozice seznam našich nominantů včetně jejich odbornosti. V současnosti naši 
nominanti nebyli jmenováni do komisí. Kdy budou do komisí začleněni nominanti opozice, podle



jakého klíče budou komise obsazeny? Jak tento klíč zohlední odbornost, zkušenost, informovanost, 
jak ukládá jednací řád komisí?

p. starosta: ohledně obsazení komisí proběhlo jednání. Práci v komisi jsme chtěli ohodnotit zvýšením částky.
Museli jsme zohlednit finanční možnosti a nezatížit rozpočet. Komise byly ustanoveny v počtu 7 členů. 
Abychom vyhověli spravedlivému zastoupení uplatnili jsem klíčtj. procento získaných mandátů ve 
volbách. Vy jste nám zaslali nominanty v počtu 10. Zaslali jste nám více nominantů. My jsme Vás 
informovali, že nevíme, jak tuto situaci vyřešit. Později jsme obdrželi ještě nominaci z KSČM a 
proto musíme celou situaci znovu probrat na klubech.

Mgr. Leviček: vaším hlavním cílem je zkvalitnit práci komisí. Čemu nerozumím je, jak zvýšení odbornosti komisí 
souvisí s tím, že jste se rozhodli obsadit komise podle stranického klíče. To přece neodráží 

odbornost komise. Obsadit komise většinou a opozici dát ať soutěží o menšinu to úplně odporuje 
zásadě rovnosti.

p. starosta: komise rady jsou poradním orgánem rady. Rada MČ je složena z koalice a má určité cíle, které 
si stanovila a těch chce dosáhnout.

PharmDr. Zendulka: Kdy a jakým způsobem budou vybráni a jmenováni členové opozičních stran do komisí?

p. starosta: dostali jsme od Vás nominace. Míst je méně než kandidátů. Další postup musíme probrat v klubech. 
Jmenování by mělo být hotovo na příští, maximálně přespříští radě.

V diskusi dále vystoupili: Mgr. Sklenák, Ing.arch. Kremitovská, RNDr. Borecký.

PharmDr. Zendulka: jaký je aktuální stav řešení projektu rekonstrukce Orlovny?

Ing.arch. Kremitovská: V příštím týdnu bude svolána schůzka se subjekty účastnícími se projektu a budeme řešit co 
dál.

Ing. Jiří Belcredi Knauer: havarijní stav dětského hřiště na Dělňáku. Hrozí zde nebezpečí. Je třeba provést 
zabezpečení, aby nedošlo k úrazu.

p. starosta: v letošním roce bude hřiště kompletně opraveno.

13. Diskuse
Vystoupil pan Fux: požádal o schůzku s vedením radnice ohledně polikliniky Horníkova, 
p. Šabatová: poliklinika Horníkova - večer není zavřená brána, není jasné, jaká je činnost vrátných. 
Ing.arch. Kremitovská: situaci prověří.

14. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru
ZMČ bere na vědomí zápis z finančního výboru ze dne 14.1.2019 

zápis z kontrolního výboru ze dne 10.1.2019
pro: 22

15. Kontrola usnesení
Provedla místostarostka Ing.arch. Kremitovská.

16.Závěr
Mgr. Břetislav Štefan PharmDr. Ondřej Zendulka. Ph.D.

Jan Skotal




